

Date: 30/1/2024

Dear Parents,

Subject: School Photographs

We are delighted to inform you that the photographer will be at our School from Monday 5th Feb 2024, according to the table shown below:



Day and Date	Class
Monday 5/2/2024	All Pre-KG & KG2 Students
Tuesday 6/2/2024	All KG 1 & Grade 1 Students
Wednesday 7/2/2024	All Grade 2, 3 & 4 Students
Thursday 8/2/2024	Grade 5B Girls Students All absent students


A **photograph** will be taken with the **students' school uniform**. Please make sure that your children wear black school shoes and ensure that your child is present, unless having a medical reason for being absent.

If you are still interested in getting your child's photographs taken, [please complete and return the acknowledgement along with AED 100 to the class teacher before Thursday, 1st February, 2024.](#)

Notes:

- We will take all precautionary measures during the photo sessions.
- We will distribute the photos to the students on Wednesday, 1st May 2024.
- For or any further information please contact the school: Mrs. Shorouk Ismail 050-900 56 99

Thank you for your cooperation.
Yours sincerely,


Dr. Kishor Pillai
Principal

I agree to purchase the photograph for my son\daughter with an amount of **AED 100 attached**

Student name: Class:

Parents name: Signature: Mobile No.:

Notes:

التاريخ 2024/1/30

السادة / أولياء أمور طلبتنا الكرام
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: التصوير الفوتوغرافي لطلبة المدرسة

تود إدارة مدرسة كراون الخاصة، إعلامكم بأن التصوير الجماعي والفردى لطلبة المدرسة سيبدأ اعتباراً من يوم الإثنين الموافق 2024/2/5 حسب الجدول الموضح أدناه:



اليوم والتاريخ	الصفوف
الإثنين 2024/2/5	جميع طلبة ما قبل الروضة / والروضة الثانية
الثلاثاء 2024/2/6	جميع طلبة الروضة الأولى / والصف الأول
الأربعاء 2024/2/7	جميع طلبة الصفوف الثاني والثالث والرابع
الخميس 2024/2/8	طلبة الصف الخامس B بنات فقط وجميع الطلبة المتغيبون بعذر طبي

يتوجب على الطلبة ارتداء الزي المدرسي الرسمي وحذاء أسود وترتيب الشعر، وعدم لبس الزي الرياضي بذلك اليوم أو الغياب إلا بعذر طبي.

ما زال مجال الدفع مفتوح فقط للصفوف أعلاه في حال رغبتكم بالحصول على المغلف الفوتوغرافي لابنكم/ابنتكم يرجى تعبئة النموذج أدناه وإرفاق مبلغ 100 درهم وإعادته إلى معلم/ة الصف قبل نهاية يوم الخميس الموافق 2024/2/1.

ملاحظات:

- سنتخذ جميع الإجراءات الاحترازية أثناء جلسات التصوير.
- سيتم توزيع الصور على الطلبة يوم الأربعاء الموافق 2024/5/1
- لمزيد من المعلومات، الرجاء الاتصال على الأستاذة / شروق إسماعيل، موبايل رقم: 050 900 56 99

Dr. Kishor Biliya
د. كيشور بيلاي
مدير المدرسة

شاكرين لكم حسن تعاونكم،،، وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

أوافق وأرغب بشراء المغلف الفوتوغرافي لإبني / لإبنتي مع إرفاق مبلغ 100 درهم.

اسم الطالب/الطالبة: الصف والشعبة:
اسم ولي الأمر: التوقيع: رقم الهاتف:
ملاحظات: